
Szanowny Panie prezydencie

w imieniu mieszkartc6w ul. Jagielloiskiej zwracam sig z prosb4 o zaprowadzenie porz4dkui bezpieczeitstwa na skwerze (pasie zieleni) pomigdzy jezdniami ul. Jagielloriskiej. Jest to miejscespelniaj4ce rolg wypoczynkowo - rekreacyjn4- na kt6rym jest zbudowany dla najmlodsrychmieszkaric6w Wloclawkaplac zabaw i s4laweczki parkowe.

Niestety od jakiegos czasu miejsce to wykorzystywane jest przezosoby, kt6re czgsto spo2ywaj4alkohol i zachowuj4 sig bardzo glosno - najwigcej osob jesi na skwerku od strony ulicy chmielnej.1-o wszystko na oczllch mlodych wloclawian, kt6ny przyszli pobawi6 si9 na placu zabaw i ichopiekundw i rodzic6w chcqcych wypocz46 na parkowych laweczkach. Nie mozemy wykluczyc, 2eosoby te mog4 byi agresywne i w6wczas zachodzi obawa o bezpieczeristwo przebywajqcych naskwerze os6b,

Interwencje mieszkaic6w ulicy Jagiellofskiej do stuzb odpowie&ialnych za porz4dek ibezpieczefi stwo miasta sq bezskuteczne.

Andrzej Golgbieski
Radny Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek, 24.09.2024r.

Pan

Krqysztof Kukucki
Prezydent Miosta Woclawek

Z wyrazami szacunku
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